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Een hele verandering deze nieuwe nieuwsbrief! We hebben aanvulling gekregen in ons

bestuur: Reineke IJspeert komt ons versterken met secretariële ondersteuning en het

verbeteren van onze communicatie. Deze nieuwsbrief is het eerste resultaat. We hopen dat

jullie net zo positief zijn als wij!

Ook zien jullie een nieuw logo: BattumUp. Onder dit logo gaan wij al onze activiteiten op

gebied van huisverduurzaming, groen gas en verduurzaming van ons platteland bundelen.

Het logo is ontwikkeld door Jochem Boeke en spreekt ons erg aan.

Volgende keer vertellen we meer. Veel leesplezier!

Er is weer veel gebeurd in duurzaam Bathmen.

We praten jullie graag bij. In deze nieuwsbrief:

Vergisters draaien weer * Zonnepark Zuidloo * Energie van

ons * Besparing van 34.000 kg CO2 * Enthousiasme

* Groen gas * Kleine windmolens op boerenerven * Grote

windmolens * Vijfduizendeuro *  € 1300 subsidie * Warm

welkom in het Energiecafé * Agendanotitie *
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Vergisters draaien weer

Op dit moment draaien alle vijf vergisters weer in Oxe. Na het incident bij de vergister van de

familie Nijkamp was begin december alles hersteld om de vergister te vullen.

Dit hebben we gedeeltelijk gedaan door digistaat uit de andere vergisters te halen. Zo hadden

we snel temperatuur en een goede bacteriewerking in de vergister en konden we binnen

twee weken gas van goede kwaliteit leveren. Momenteel is de vraag naar gas groter dan het

aanbod en zijn daarom gestart met co-vergisting om zo meer gas te produceren.

Medio november 2023 is Wim de Blok aan de slag gegaan als directeur van Oxe Geeft Gas en

wordt er op alle fronten versnelling gemaakt met het optimaliseren van de systemen en

organisatie.

Zonnepark Zuidloo

Drie boeren in Zuidloo willen graag een Zonnepark realiseren. Noaber-Energie is door deze

boeren benaderd om samen dit project te realiseren.

Er is een samenwerkingsovereenkomst getekend en we zijn nu bezig om de �nanciering van

de ontwikkeling van het project vorm te geven. Wat natuurlijk niet helpt is dat de provincie

zon op land wil gaan verbieden. Gelukkig lijkt het erop dat dit project toch nog gerealiseerd

zou kunnen gaan worden, maar goedkeuring is onzeker dus voorlopig moeten we nog even

afwachten.

Energie van ons

Vier van onze zes zonnedaken leveren nu stroom aan

Energie van Ons. De overige twee daken (Kiekebos en De

Eersteling) hadden nog een contract met Engie dat doorliep

tot in 2024. Daarna worden ook die laatste twee contracten

overgenomen door Energie van Ons.

Maandelijks geeft Energie van Ons een keurig overzicht van

de door hen afgenomen stroom, van de aantallen Noaber-

leden die bij hen een leveringscontract thuis hebben

afgesloten (de teller staat op 19), van de uitgekeerde

vergoedingen voor die leden, en van de stroomprijzen voor

Energie van Ons-klanten. We moeten nog een beetje

wennen aan de werkwijze van de helpdesk, die is tamelijk

automatisch ingerichten het duurt even eer je een

antwoord krijgt van een echt mens...

Als je interesse hebt in een overstap naar Energie van Ons,

neem dan eens een kijkje op

https://noaber-energie.nl/energie-leverancier/
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Isolatieactie Bathmen en buitengebied: een besparing van 34.000 kg CO2

De Isolatieactie is afgerond. We zijn tevreden over de twee isolatiebedrijven, Triple A en

Rouwenhorst. Ook de inbreng van het Duurzaam Bouwloket was prima.

De twee bedrijven hebben uiteindelijk bij 30 huishoudens in Bathmen, Lettele en

Okkenbroek isolatiemaatregelen uitgevoerd. Deze huishoudens hebben daar samen in totaal

zo’n € 50.000 aan uitgegeven. Deze huishoudens besparen hiermee ongeveer 34.000 kg CO2

per jaar. Dat is gelijk aan de CO2-uitstoot van 10 keer rond de wereld rijden met een

gemiddelde benzineauto van 14 jaar oud.

Spouwmuurisolatie kwam het meest voor. Daarna vloerisolatie. Bodemisolatie werd maar 2

keer uitgevoerd. Dat komt omdat maar weinig woningen in Bathmen een vochtige

kruipruimte hebben.

Enthousiasme

Op 6 december 2023 heeft het Energiecafé een mooie thema-avond georganiseerd. Er waren

presentaties over isolatie, zonnepanelen en warmtepompen.

Onze energiecoach Gerard Huisman nam de zaal mee in de wereld van isolatie in de breedste

zin. Solard uit Deventer heeft alle in's en out's overzonnepanelen toegelicht. Als laatste heeft

Remeha uit Apeldoorn een uitleg gegeven over de warmtetransitie, en de plek van de

(hybride) warmtepomp daarin.

Aansluitend kon iedereen onder het genotvan een drankje één-op-één contact zoeken met de

sprekers op de informatiemarkt.

Het Energiecafé hoopt met deze thema-avond weer wat zaadjes geplant te hebben die

mensen helpen in hun weg van verduurzaming.
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Met twee koeien kun je één redelijk geïsoleerde woning

een jaar lang voorzien van groengas.

Groen gas

Omdat niet alle woningen in Bathmen volledig van het aardgas af kunnen, wordt naast het

aardgasvrij maken van Bathmen ook gewerkt aan de productie van groengas. Dit kan door de

omliggende boeren gezamenlijk ineen groengasHUB worden gerealiseerd door een

monomestvergister te plaatsen op het eigen erf. Met ondergronds leidingwerk wordt hierbij

het biogas naar een centraal punt getransporteerd om van biogas groengas te maken. Dit is

gelijk aan aardgaskwaliteit en kan via het bestaande aardgasnetwerk naar de huizen en

bedrijven worden getransporteerd.

Weetje: met twee koeien kun je één redelijk geïsoleerde woning een jaar lang voorzien van

groengas.

De realisatie van de groengasHUB stond eind vorig jaar onder grote spanning. Alles was

gereed om subsidie aan te vragen. Echter op het laatste moment is de bijdrage vanuit de

Rijksoverheid naar beneden bijgesteld, waardoor de businesscase voor Bathmen niet meer

positief was. Besloten is daarom om de subsidie NIET aan te vragen. Minister Rob Jetten heeft

eind 2023 aangegeven dat er een passende regeling gaat komen voor kleinschalige

mestvergisters in de nieuwe subsidieronde in 2024. Dit maakt dat er voldoende vertrouwen is

om verder te gaan met het tre�en van de voorbereidingen samen met het kernteam.

Gemeente Deventer �nanciert de algemeen voorbereidende kosten van de projectleiding tot

1 juli 2024.

Voor de komende maanden wordt er gewerkt aan:
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Verder verkennen organisatievormen groen gas. Onder begeleiding e

projectleider (Merlinn), met behulp van een expert Jos Hoebink op organisatievormen,

wordt verkend welke organisatievormen er mogelijk zijn. Naast de organisatievorm

boeren/Noaber-Energie, wordt ook de rol van gemeente verkend.

Werkbezoeken aan diverse type vergisters en opwaardeerinstallaties t.b.v.

techniekkeuze/systeemkeuze.

Businesscase verder uitwerken en vereenvoudigen

Financiering voor het project vinden; alle partijen (boeren, Noaber-Energie en

gemeente) zetten hun eigen kanalen in om te zoeken naar aanvullende

�nancieringsmogelijkheden.

Overleg over aansluiting bestaande gasnet met Enexis

Voorbereidingen voor subsidieaanvraag voor de GroengasHUB in juni 2024.

Voor meer informatie of mogelijke belangstelling voor deelname aan de groengasHUB neem

gerust contact op met de projectleidster Merlinn van Nieuwkuijk (0620491704 of

Merlinn@versnellingNL.nl

Kleine Windmolens op Boerenerven

Door de onverwachte wending in provinciaal beleid inzake grote windmolens en zonneparken

op land, is door de gemeente besloten de mogelijkheid van kleine windmolens op

boerenerven "on hold" te zetten. Zij wachten op duidelijkheid in deze en verwachten medio

mei 2024 deze te verkrijgen. Toch werkt men wel verder om beleid inzake kleine windmolens

op boerenerven te schrijven, zodat naduidelijkheid van de provincie Overijssel snel

geschakeld kan worden. Nog even afwachten dus.

Grote Windmolens

Er is nog veel discussie rond grote windmolens in gemeente en provincie. Als Noaber-Energie

zien we dat het initiatief bij windprojecten steeds verder van de bewoners komt af te liggen.

Uit gesprekken met raadsleden en gemeente komt naar voren dat de gemeente (en de

gemeenteraad) sterk voorstander is van substantiële participatie van bewoners bij grote

energieprojecten.

Om deze reden hebben we als Noaber-Energie eenvoorstel gedaan aan de gemeente. Wij zijn

bereid om samen met bewoners en grondbezitters te onderzoeken of we een gezamenlijk

windproject van de grond zouden kunnen trekken met 100% lokaal eigendom. Alle

voorwaarden daarbij moeten met alle partijen besproken kunnen worden zoals plek van de

molen(s), hoogte, aantal, verdeling van de opbrengsten etc.

Als voorwaarde stellen we wel dat we als coöperatie geen enkel �nancieel risico mogen lopen

De onderzoekskosten en de verdere mogelijke ontwikkelingskosten moeten door de overheid

ge�nancierd worden. Met alleen onze inkomsten uit contributies hebben we geen �nanciële

ruimte.

We houden jullie op de hoogte.

Vijfduizend euro

De Rabobank viert dit jaar haar 125-jarig bestaan en trakteert. Met een eenmalige Rabo

coöperatieve Duurzaamheidsbijdrage ondersteunen zij duurzame projecten en initiatieven

die de lokale gemeenschap versterken.

Noaber-Energie heeft van de Rabobank Salland € 5.000 ontvangent.b.v. het energiepark in het

buitengebied van Bathmen. In februari neemt Noaber-Energie deze mooie cheque in

ontvangst
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€ 1.300 subsidie voor woningisolatie

Heb je een koopwoning en wil je die graag isoleren? Maak dan gebruik van de nieuwe

isolatiesubsidie en isoleer je huis voor bijna niks!

Er zijn twee mogelijkheden: “doe-het-zelf”, of laat het uitvoeren door een bedrijf.

Voorwaarden subsidie

De subsidie is voor eigenaar-bewoners van slecht geïsoleerde woningen (label D, E,F en G of

daarmee vergelijkbaar) met een WOZ-waarde tot € 340.000.

Wil je meer weten, ben je benieuwd naar de voorwaarden of wil je je alvast aanmelden? Stuur

een e-mail naar deventerisoleert@deventer.nlof bel direct met Mariska Mentink 0615029339

Een warm welkom in het Energiecafé

in het Cultuurhuus Braakhekke

Tijd: 10:00 - 12:00 uur

Zaterdag 20 januari 2024

Zaterdag 3 februari  2024

Zaterdag 17 februari 2024

Zaterdag 2 maart 2024

Zaterdag 16 maart 2024

Zaterdag 30 maart 2024

Zaterdag 13 april 2024

Zaterdag 27 april 2024

Noteer in je agenda:

dinsdagavond 7 mei 2024  algemene ledenvergadering Noaber-Energie Fonds
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